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ikke får jobbe i andre kommuner
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Fagforbundet i Bærum kommune 
ser rødt etter at Orange Helse AS 
skal hjelpe eldre.

Vikarbyrået Orange Helse har mistet en rekke avtaler etter 
alvorlige kontraktsbrudd. Nå skal Asker og Bærum bruke 
dem i sitt prestisjefylte trygghetsprosjekt for eldre.

– Det er ubegripelig at Bærum kommune går inn på en avtale 
med Orange Helse som underleverandør med den historien 
som det firmaet har. De ble kastet ut av kommunene Bergen 
og Oslo etter gjentatte brudd på lover, forskrifter og instrukser. 
Det påstås at dette er brudd som har gått utover brukernes 
helse. I mange miljøer blir firmaet sett på som useriøse, sier 
leder av Fagforbundet i Bærum kommune, Bjørn M. Johnsen.

Onsdag var kommunetopper og ordførere samlet for å 
presenterte Asker og Bærums samarbeidsavtale med Telenor 
Objects. Trygghetsalarm, fall-, bevegelse- og røykvarsling. 
Systemet ble karakterisert som en revolusjon. 
Telenors underleverandør er Orange Helse.

Fikk flere bekymringsmeldinger

– Da Orange Helse ble kastet ut av Oslo og Bergen våren 2016 fikk jeg flere henvendelser fra tillitsvalgte i 
disse kommunene. De formidlet rykter om at firmaet ville satse på Asker og Bærum etter at det hadde fått 
kontorer i på Billingstad i Asker.

På samme tid hadde firmaet allerede avtale med Bærum på hjemmehjelpstjenester.

– Jeg fikk flere henvendelser fra pårørende som skulle ha kommunal hjelp, men ble anbefalt å ta kontakt 
med private. Flere ga melding om at de ikke ønsket hjelp fra et firma som ble sett på som useriøse. 
Etter disse henvendelsene synes jeg det var så alvorlig at jeg kontaktet ledelsen i kommunen og formidlet 
det jeg hadde fått høre. Derfor ble jeg veldig overrasket da jeg leste Budstikka lørdag og så at Asker og 
Bærum hadde inngått avtale med Orange Helse, sier Johnsen.
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Trygg på at tjenesten blir levert

Når uhellet er ute blant de eldre i Asker og Bærum, er det nettopp Orange Helse som skal rykke ut.

Kommunalsjef Morten Svarverud i Bærum kommune sa til Budstikka lørdag at de har gjennomført en 
ekstern revisjon av arbeidstidsbestemmelser, etter å ha blitt varslet av Bergen kommune.

– Den gjorde oss trygge på at tjenestene de leverte var bra og at arbeidsforholdene i orden.

– Vi ble aldri informert

Bjørn M. Johnsen forteller at de tillitsvalgte i kommunen aldri ble informert om den nye kontrakten og 
det de ikke var tatt med på drøftinger.

– Det skulle vært gjort. Kommunen burde i alle fall drøftet med oss om at det skulle ut på nytt anbud 
og de tillitsvalgte skulle sett anbudsdokumentene. Vi fikk kun en e-post fra kommunalsjefen fredag 
kveld om at det ville bli en sak i Budstikka lørdag, sier Johnsen.

Der var beskjeden at Fagforbundet ville få mer informasjon senere.

– Dette er et klart brudd på Hovedavtalen som Bærum kommune er en del av. Da kommunen ble kjent 
med at Orange Helse var underleverandør burde det vært en selvfølge at dette var blitt tatt opp med de 
tillitsvalgte. Dette også med bakgrunn av at vi hadde informert om vårt kjennskap til Orange Helse 
tidligere, sier Johnsen

Lederen av Fagforbundet har notert seg hva ordfører Lisbeth Hammer Krog sa torsdag på et møte 
mellom kommunen og næringslivet:

– Kommunen kan ikke være egenprodusent av velferdstjenester, den tiden er forbi, 
vi må tenke nytt og vi må tenke sammen med bedriftslederne.

– Hvis det er slike firmaer som Orange Helse kommunen skal bruke er jeg svært urolig. Det kan ikke bli 
slik at brukere av slike tjenester i Bærum skal bli en søppelkasse for firmaer som ikke får jobbe i andre 
kommuner.

– Kan ikke spille med liv og død

– Orange Helse sier de har ryddet opp, burde de ikke få en ny sjanse?

– Jeg synes ikke vi kan spille med liv og helse til innbyggerne i kommunen, det er uakseptabelt etter 
min oppfatning, sier Johnsen.

Administrerende direktør Nils Paulsen i Orange Helse sa dette til Budstikka lørdag:

– Bruddene på arbeidsmiljøloven er reelle. Vi har lagt om virksomheten vår når det gjelder oppfølging 
og kontroll av dette. Vi har gått gjennom alle våre rutiner og lagt om metodikken for registrering av 
timer for å forebygge at dette ikke skal skje igjen, sa Paulsen.

– Garanterer dere at dere ikke vil ha denne typen brudd i Asker og Bærum?

– Vi jobber hardt for å unngå denne typen brudd i alle våre kontrakter, sa Paulsen.
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